
  

 

 Dagsorden bestyrelsesmøde. 

Torsdag den 26. november kl. 16.30 – 18.30. 

 Grundet smittetrykket og de forholdsregler vi i øjeblikket tager, afholder vi mødet over TEAM – som aftalt 

på vores møde i juni starter vi de møder er afholdes virtuelt kl. 16.30. 

Afbud: Anne, Inger Marie, Helene 

1. Godkendelse af referat. 

 

Godkendt 

 

 

2. Opfølgning på elevernes trivselsundersøgelse. 

Det er på bestyrelsesmødet den 9. juni 2020 besluttet at det fælles tema vi indleder 

møderne med er ” opfølgning på elevernes trivselsundersøgelse” og at præsentationen 

sker afdelingsvis. 

 

Skoleleder Lene Hangaard deltager, og præsenterer trivselsundersøgelsen fra OK 

afdelingen. 

 

At svare på sådan en trivselsmåling er svært for mange af eleverne i OK afdelingen pga 
af deres personlige og faglige udviklingsniveau. Alligevel skal resultaterne bearbejdes 
og arbejdes med. 
Trivselsmålingen er gennemgået - afdelingen og teamene arbejder videre med 
resultaterne. 
 

 

 

3. Økonomi: Regnskab og budgetopfølgning 

Bestyrelsen har besluttet at regnskab og budgetopfølgning forelægges bestyrelsen til 

orientering på alle møder. 

Administrativ leder Annie Jellesmark deltager i behandling af punktet. 

 

Annie gennemgår årets resultat. Vi har et fint overskud, som vi får lov at overføre til 
kommende år. 
Der er derudover købt elevmøbler til OK og TF klasserne. Indkøb af bus er også stadig 
aktuel. 



  

 
Budget 2021 er i støbeskeen. De overordnede principper blev gennemgået. 

 

 

4. Budget 2021 

Præsentation af procesplan for arbejdet med budget 2021. 

 

 

Bilag er udsendt. 
Brugertilfredshedsundersøgelsen er blevet gennemgået. Der er høj tilfredshed med 
lærerne og undervisningen, samt elevernes trivsel i skolen. 
Men der er en tendens til at tilfredsheden falder i løbet af barnets skoletid. 
 
Hjørring Kommunes skoler ligger fint på niveau med landsgennemsnittet. 
 
I Hjørringskolen vil vi gerne lave en ny undersøgelse igen i efteråret 2021. 

 

 

5. Præsentation af resultater for brugertilfredshedsundersøgelsen blandt skoler og SFO. 

En del Hjørringskolens forældre har deltaget i spørgeskemaundersøgelsen, som er 

udarbejdet for social – og indenrigsministeriet. Undersøgelse har fokus på, forældrenes 

tilfredshed inden for temaerne undervisning, trivsel, samarbejde, ledelse, indsatsen 

overfor mobning og forberedelse til valg af ungdomsuddannelse. 

Vi besluttede i bestyrelsen i foråret, at denne undersøgelse trådte i stedet for vores egen 

”forældretilfredshedsundersøgelse” 

Undersøgelsens hovedpointer bliver præsenteret på mødet. 

 

Undersøgelse er vedlagt som bilag. 

 

 

Resultaterne af brugertilfredshedsundersøgelsen sendes nu videre til afdelingerne, 
som jo skal arbejde videre med tiltag ift de opsamlede data. 
 
De spørgsmål som undersøgelsen stillede kunne være godt at bruge i det nære 
samarbejde, som foregår i afdelingerne. 
 
Når afdelingerne har arbejdet med resultaterne, kommer der tilbagemeldinger til 
skolebestyrelsen. 

 

 



  

6. Opfølgning på vores temaaften ” Det gode forældresamarbejde” 

Der er udarbejdet en opsamling på alle gruppernes arbejde. På mødet drøfter vi materialet 

– giver det os anledning til nye overvejelser. 

Når bestyrelsen har drøftet materialet, bliver det videresendt til Hjørringskolens triader, 

som overvejer hvad det kan give anledning til af tiltag i de enkelte afdelinger. 

 

Opsamlingen er vedlagt som bilag. 

Der er ingen yderligere kommentarer. 

 

7. Opfølgning på de afsluttende prøver i maj/juni 2020, samt elevernes uddannelsesvalg 

Materialet blev udsendt sammen med seneste referatet, og vi lavede en aftale om at der 

på dette møder er mulighed for at stille opklarende spørgsmål. 

Ingen yderligere spørgsmål 

 

8. Hjørringskolens kommunikationsstrategi. 

Rikke Hedenskog præsenterer Hjørringskolens arbejde med en Facebookside – som 

inspiration til drøftelse og endelig beslutning omkring en fælles Facebookside i 

Hjørringskolen. 

 

FB - “side” eller “gruppe” 
Side: alle kan se og kommentere det der sker på siden. 
Gruppe: er “lukket” og man skal anmode om medlemskab til gruppen 
Uanset om det er den ene eller den anden type skal der overholdes GDPR regler. 
 
Annie viser eksempler på andre FB sider. 
 
Der er ikke fuld enighed om at vi skal have en FB gruppe, men flertallet synes det er en 
god ide. Vi går i gang med projektet og vender det igen i skolebestyrelsen, når vi er 
godt i gang. 
 

 

 

 

9. Suppleringsvalg til Hjørringskolen bestyrelse 

Der var desværre ingen der meldte sig som interesserede – drøftelse af hvad vi gør 

fremadrettet. 

 



  

 

Der er en forælder som har givet tilsagn om deltagelse i skolebestyrelsen. 
Vedkommende kontaktes og inviteres til de fremtidige møder. 

 

 

10. Referat af Dialogmøde mellem Børne-; Fritids- og undervisningsudvalget og 

skolebestyrelserne. 

Drøftelse af mødet indhold. 

Referatet vedlagt som bilag. 

 

Der kommer info til skolebestyrelsesformanden. 

 

 

11. Orientering 

● Elever 

● Bestyrelse 

● Ledelsen 

 

Bestyrelsen: Trafikken ved OK.? 
Der er en prøvehandling i gang og der skal evalueres på det i december. 
Susanne og Lene kigger på spørgsmål der skal stilles. 

 

12. EVT: 

Anni Stilling 


